
1. veřejné zasedání Zastupitelstva města  16.02.2015                                                                  

  - 1 -  

Z á p i s 

1. veřejné zasedání Zastupitelstva města Benátky nad Jizerou 

konané dne 16.02.2015 od 18.00 hodin  

ve velké zasedací místnosti městského úřadu 

 

 

Přítomni: dle prezenční listiny  

Omluveni: dle prezenční listiny 

 

Program: 

1. Usnášení schopnost zastupitelstva  

2. Přivítání, seznámení s programem 

3. Určení ověřovatelů, návrhové komise  

4. Kontrola zápisu 

5. Zpráva starosty města 

6. Zpráva tajemníka městského úřadu 

7. Majetkové a organizační záležitosti    

8. Interpelace zastupitelů 

9. Náměty a připomínky občanů    

10. Různé, závěr 

 

2) Zahájení, seznámení s programem jednání 

První veřejné zasedání Zastupitelstva města v roce 2015 zahájil starosta Jaroslav Král přivítáním všech přítomných. 

Úvodem předložil zastupitelům města návrh programu tohoto jednání. Návrh byl přijat všemi přítomnými zastupiteli. 

Podle prezenční listiny bylo přítomno 19 zastupitelů.  

 

S navrženým programem zasedání souhlasilo 19 zastupitelů.  

 

3) Určení ověřovatelů, návrhové komise 

Za členy návrhové komise byli navrženi a přítomnými zastupiteli schváleni PaedDr. Jana Rejzlová a Jiří Rákosník. 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi a přítomnými zastupiteli schváleni Mgr. Sylva Buriánová a Libor Čapek. 

 

S navrženými ověřovateli a členy návrhové komise souhlasilo 18 přítomných zastupitelů, 1 se zdržel hlasování. 

 

4) Kontrola zápisu 

Zápis z minulého zasedání byl schválen všemi přítomnými členy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů).  

 

5) Zprávy starosty města 

Informace:  

Investiční akce připravované:  

 Výstavba rodinných domů v lokalitě nad letním stadionem v Obodři – připravují se podklady pro vypsání 

výběrového řízení na developera této akce.  

 Přestavba bytu č. 1 na adrese Husovo náměstí 39 – panem Ing. arch. Janem Foitem byl zpracován projekt na 

rozdělení tohoto bytu na tři menší. Průměrná výměra jednoho bytu je cca 50 m² a náklady na přestavbu se 

pohybují ve výši cca 1,6 mil. Kč. 

 Rekonstrukce Základní umělecké školy J. A. Bendy – minulý týden proběhla schůzka s projektantem na tuto 

rekonstrukci. Díky třídám, které byly vybudovány v Kulturně vzdělávacím centru Záložna, budou vyučovací 

hodiny ZUŠ pokračovat i po dobu rekonstrukce této budovy. 

 Rekonstrukce ulice Mladská – v současné době probíhá stavební řízení. Probíhají jednání se Středočeským 

krajem o možnosti uzavření smlouvy o spolupráci při financování rekonstrukce této ulice. Projektová 

dokumentace na rekonstrukci této ulice je již zhotovena. 

 Rekonstrukce ulice U Cukrovaru a Dr. Nováka – proběhly koordinační schůzky s obyvateli těchto ulic, na 

kterých byli seznámeni s průběhem výstavby. Výběrové řízení na rekonstrukci těchto ulic vyhrála firma 

H-INTES s.r.o. Z důvodu přidělení dotace z ROPu Střední Čechy v rámci akce „Rekonstrukce místních 

komunikací v Benátkách nad Jizerou“ musí být stavby dokončeny dle podmínek ROPu nejpozději do 

30.06.2015. 

 Rekonstrukce ulice Františka Adámka - koordinační schůzka s obyvateli této ulice proběhla ve středu 

11.02.2015. Tato investiční akce je plně financována městem. 
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Investiční akce probíhající   

 Revitalizace slepého ramene řeky Jizery – stavební práce pokračují dle harmonogramu. V současné době jsou 

odtěženy přibližně 2/3 zeminy. V jarních měsících budou započaty práce na úpravu a výsadbu zeleně. Kvůli 

nesouhlasnému stanovisku pana RNDr. Lišky musela být pozměněna trasa, kterou se odváží odtěžená zemina a 

přiváží stavební materiál. Rada města na svém zasedání dne 06.02.2015 schválila Dohody o užívání pozemků, 

přes které povede nová trasa.  

 Rekonstrukce multifunkčního centra (Hotel Venezia) – na přestavbě objektu již v současné době působí dvě 

firmy (ZETA Benátky s.r.o. – zateplení, RONELI – rekonstrukce 1.NP), tyto firmy si musí sjednotit pracovní 

harmonogramy. Z důvodu působení více firem na přestavbě objektu, musí být ze zákona přítomen koordinátor 

bezpečnosti práce. V současné době probíhá instalace zhotovených oken v části, kde se bude nacházet mateřská 

škola. Proběhlo další jednání s projektantkou ohledně rekonstrukce topného systému celé budovy. Na tomto 

jednání bylo dohodnuto, že prostory mateřské školy budou vytápěny tepelným čerpadlem o výkonu 24 kW a 

zbývající část budovy bude vytápěna plynovým kotlem o výkonu 90 kW. Dále uvádí, že je na čase rozhodnout 

jak bude řešeno 1. a 2. patro (hotelová část) tohoto objektu. 

 Oprava chodníku v ulici Mělnická (za kolejemi směr Obodř) – stavební práce byly firmou pana Tomana 

započaty. 

 Oprava chodníku od prodejny JIST k vodojemu (Dražická ulice) II. etapa (druhá strana) – stavební práce byly 

firmou pana Tomana dokončeny. 

 

Uskutečněná jednání: 

 Dne 23.01.2015 proběhla schůzka s ředitelem Městské policie Lysé nad Labem panem Bc. Luďkem Přibylem a 

šéfem bezpečnostní agentury v Lysé nad Labem, této schůzky se také zúčastnil pan Bc. Josef Vaňousek, náčelník 

Policie ČR v Benátkách nad Jizerou. Proběhla prohlídka prostor v budově MKDS, kde by se nacházelo zázemí 

pro zaměstnance MP a bezpečnostní agentury z Lysé nad Labem. Všichni zúčastnění mají zájem, aby tato 

spolupráce fungovala. V současné době musíme vyčkat na rozhodnutí Zastupitelstva města Lysá nad Labem, 

kterému byla adresována oficiální žádost, poté bude tato záležitost projednána v Zastupitelstvu našeho města, tj. 

10.03.2015. V případě, že obě Zastupitelstva tuto spolupráci schválí, bude podána žádost o schválení uzavření 

veřejnoprávní smlouvy na Krajský úřad. 

 Středisko Univerzita třetího věku Benátky nad Jizerou – do těchto vzdělávacích kurzů pro seniory je přihlášeno 

33 seniorů (z toho 30 obyvatel Benátek). V současné době se kurzy konají v objektu 2. ZŠ, po dokončení 

přestavby Rekonstrukce multifunkčního centra (Hotel Venezia) se tyto kurzy budou konat právě v těchto 

prostorách. 

 Ve čtvrtek dne 29.01.2015 proběhla schůzka ohledně zajištění bezpečnosti pohybu po tzv. Eggerově stezce, 

vedoucí od areálu Loděnice směrem do městské části Dražice. Na této schůzce byli přítomni majitelé pozemků 

přilehlých k této stezce a geodet. Majitelé pozemků vyslovili souhlas se zajištěním této stezky, díky tomu nebude 

muset město části těchto pozemků vykupovat, ale pouze zažádat o vstup na pozemky. Dále bylo sjednáno, že 

stezka bude zpevněna štěrkem. Dnes tj. 16.02.2015 jsme obdrželi geometrický plán s vymezením trasy stezky. 

 Propojení Nových Benátek a městské části Dražice – dne 22.01.2015 byla odeslána žádost na Úřad pro 

zastupování státu ve věcech majetkových o bezúplatném převedení pozemku č. 784/62 v k.ú. Dražice do majetku 

města, po kterém povede v budoucnu spojovací komunikace. Obdrželi jsme odpověď, že výše uvedený pozemek 

bude převeden do majetku Státního pozemkového fondu, kam bude možno adresovat žádost o bezúplatný 

převod. Developer této lokality nás seznámil se zastavovací studií. 

 Informuje, že byla zaslána žádost o dotaci z programu „Rozvoj výukových kapacit mateřských a základních 

škol zřizovaných územně samosprávnými celky“ na novou MŠ v Benátkách nad Jizerou v ulici U Cukrovaru 

655/7. Tato žádost byla adresována na Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy ČR. 

 Informuje, že bude prodloužena o cca 250 metrů již realizovaná komunikace do Slepče prostřednictvím 

Pozemkového úřadu v Mladé Boleslavi, v rámci projektu obnovy polních cest. 

 Dále informuje, že proběhla schůzka s ředitelkou Klubu dětí a mládeže, na které se jednalo o formách působení 

tohoto klubu v našem městě.   

 Dne 06.02.2015 bylo se společností UNIQA podepsáno prodloužení Smlouvy na pojištění majetku města na 3 

roky s tím, že bude poskytnuta sleva ve výši 5 % na pojištění majetku a 10 % na pojištění automobilů. 

 Informuje, že proběhlo jednání s novým ředitelem společnosti Carborundum Electrite a.s., na kterém nám bylo 

sděleno, že byl dokončen centrální sklad hotových výrobků. Do konce měsíce února by mělo dojít k přestěhování 

a na začátku měsíce dubna proběhne slavnostní otevření. 

 Strategický plán – bude provedena aktualizace původního dokumentu (do r. 2013) – budou ustanoveny pracovní 

skupiny pro jednotlivé tematické oblasti. Skupiny budou ustanoveny z osob, které splňují odborné předpoklady 

z celého politického spektra Zastupitelstva města. Budeme pracovat na tom, aby Strategický plán města byl 

kompatibilní se Strategickým plánem MAS Polabí o.p.s. a s Územním plánem města. Ve výše uvedené věci 

proběhlo jednání s paní Mgr. Vladimírou Jilečkovou, ze společnosti Finanční poradenství, s.r.o., která se na 

vytvoření původního plánu podílela.  

 Informuje, že jsme obdrželi od Ministerstva kultury dotaci ve výši 400. tis Kč na opravy kulturních památek ve 

městě na rok 2015. 
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Mezinárodní vztahy: 

 V městech Hustopeče a Modra se kompletně obměnilo vedení města. Ve dnech 20. - 22.02.2015 dojde k setkání 

s nově zvolenými zástupci těchto měst v rámci akce „Benátecký pohár postupová soutěž ve sportovním tanci 

třídy „A““, na kterou zároveň zve všechny přítomné. V rámci přátelských vztahů byli pozváni na dny 19. – 

20.03.2015 bývalí zástupci výše uvedených měst, abychom se s nimi patřičně rozloučili. 

 

6) Zpráva tajemníka městského úřadu 

 Informuje, že fotografie zastupitelů města i s jejich emailovými adresami ve formě příjmení@benatky.cz byly 

vloženy na webové stránky města. 

 Děkuje těm, kteří se zúčastnili Školení zastupitelů. Na tomto školení bylo přítomno 12 zastupitelů města. 

 Předkládá kompletní přehled (tonáže) svozu odpadů ve městě za rok 2014 včetně porovnání s rokem 2013.  

 Informuje, že Česká pošta s.p. dne 06.05.2014 podala žádost o pronájem nebytových prostor č. 8 v domě čp. 41, 

Husovo náměstí, z toho důvodu byla vypsána veřejná nabídka na pronájem výše uvedených nebytových prostor. 

Jelikož se jiný zájemce nepřihlásil bylo Radou města dne 13.06.2014 schváleno podepsání Smlouvy o pronájmu 

s Českou poštou s.p. Do této doby nebyla smlouva ze strany České pošty podepsána. Obdrželi jsme zprávu, že 

zdržení ohledně podepsání této smlouvy je způsobeno zdlouhavým interním výběrovým řízením na zhotovitele 

rekonstrukce uvedených prostor. 

 Dále informuje, že společnost Merhaut s.r.o., již zaplatila část pokuty ve výši 60.000,- Kč za nedodržení 

podmínek ve smlouvě o prodeji pozemku. 

 

7) Majetkové a organizační záležitosti  

1/1Z/2015   Zpráva o kontrole usnesení 

ZM  

1. projednalo  
předloženou zprávu o kontrole usnesení 

2. souhlasí  
s vyřazením usnesení číslo: 99-106/6/1Z/2014, 108/6/1Z/2014-111/6Z/2014, 113-120/6/1Z/2014 

 

2/1Z/2015   Vstup do místní akční skupiny Polabí o.p.s. 

ZM  

1. projednalo  
návrh na vstup města Benátky nad Jizerou do místní akční skupiny Polabí o.p.s. Rada města svým usnesením 

číslo 94/3R/2015 souhlasí se vstupem do této místní akční skupiny (www.maspolabi.cz) 

2. souhlasí  
na základě předložených informací a za předpokladu souhlasu Valné hromady místní akční skupiny Polabí o.p.s. 

se vstupem města Benátky nad Jizerou do této skupiny (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 28.2.2015  Z: Jaroslav Král 

 

3/1Z/2015   Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti na pozemku č. 28/14 a č. 866/3 v k.ú. Kbel - ČEZ 

Distribuce a.s. 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti mezi městem Benátky nad Jizerou a 

společností ČEZ Distribuce, a.s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku č. 28/14 a č. 866/3 

v k.ú. Kbel na akci "Kbel-nový kNN, p.č. 866/4, Tomáš Sejkora H2A6" 

2. souhlasí  
s uzavřením Smlouvy o zřízení věcného břemene mezi městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ 

Distribuce, a.s., se sídlem Teplická 874/8, Děčín IV - Podmokly, jejímž předmětem je zřízení věcného břemene 

na pozemku č. 28/14 a č. 866/3 v k.ú. Kbel na akci "Kbel-nový kNN, p.č. 866/4, Tomáš Sejkora H2A6", za 

jednorázovou finanční náhradu ve výši 1.200,- Kč s DPH 

3. pověřuje  
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31.3.2015  Z: Marek Mařík 

 

4/1Z/2015   Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti na pozemku č. 596/50 v k.ú. Staré Benátky - ČEZ 

Distribuce a.s. 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti - zřízení, umístění a provozování zařízení 

distribuční soustavy mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, a.s., jejímž předmětem je 

zřízení věcného břemene na pozemku č. 596/50 v k.ú. Staré Benátky 

mailto:příjmení@benatky.cz
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2. souhlasí  
s uzavřením Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti - zřízení, umístění a provozování zařízení 

distribuční soustavy mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, se sídlem Teplická 874/8, 

405 02 Děčín IV - Podmokly, a.s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku č. 596/50 v k.ú. 

Staré Benátky, za jednorázovou finanční náhradu ve výši 1.815,- Kč s DPH 

3. pověřuje  
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31.3.2015  Z: Marek Mařík 

 

5/1Z/2015   Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti na st.p.č. 1129 v k.ú. Staré Benátky - ČEZ Distribuce a.s. 

ZM  

1. projednalo  
předložený návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti - zřízení, umístění a provozování zařízení 

distribuční soustavy mezi městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, a.s., jejímž předmětem je 

zřízení věcného břemene na pozemku st.p.č. 1129 v k.ú. Staré Benátky (trafostanice v sídlišti) 

2. souhlasí  
s uzavřením Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti - zřízení, umístění a provozování zařízení 

distribuční soustavy mezi městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, se sídlem Teplická 874/8, 

405 02 Děčín IV - Podmokly, a.s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku st.p.č. 1129 v k.ú. 

Staré Benátky (trafostanice v sídlišti), za jednorázovou finanční náhradu ve výši 12.100,- Kč s DPH 

3. pověřuje  
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31.3.2015  Z: Marek Mařík 

 

6/1Z/2015   Směna pozemků č. 5037/3 a č. 5037/5 za pozemek č. 1005/1 vše v k.ú. Kbel - Vojenské lesy a statky ČR s.p. 

ZM  

1. projednalo  
žádost podniku Vojenské lesy a statky ČR, s.p. o směnu pozemků č. 5037/3 o výměře 38.588 m² a č. 5037/5 o 

výměře 302 m² oboje v k.ú. Kbel, které jsou v majetku VLS, za pozemek č. 1005/1 o výměře 6.677 m² v k.ú. 

Kbel, který je v majetku města Benátky nad Jizerou s tím, že město by mělo doplatit ve vzájemném vyrovnání 

částku ve výši 125.050,- Kč 

2. souhlasí  
se směnou pozemků č. 5037/3 o výměře 38.588 m² a č. 5037/5 o výměře 302 m² oboje v k.ú. Kbel, které jsou v 

majetku Vojenských lesů a statků ČR s.p., se sídlem Pod Juliskou 1621/5, 160 00 Praha 6 - Dejvice za pozemek 

č. 1005/1 o výměře 6.677 m² v k.ú. Kbel, který je v majetku města Benátky nad Jizerou s tím, že město doplatí 

ve vzájemném vyrovnání částku ve výši 125.050,- Kč 

3. pověřuje  
starostu města podpisem Směnné smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31.3.2015  Z: Ing. Alena Kratochvílová 

 

7/1Z/2015   Valná hromada společnosti VaK Mladá Boleslav, a.s. 

ZM  

1. deleguje  
a. pana RNDr. Milana Procházku, člena Rady města Benátky nad Jizerou, narozeného dne xxxxxxxx, 

trvale bytem xxxxxxxx, 294 71 Benátky nad Jizerou, jako zástupce Města Benátky nad Jizerou na 

valnou hromadu společnosti VaK Mladá Boleslav a.s., se sídlem Čechova 1151, 293 22 Mladá Boleslav, 

která se bude konat dne 04.06.2015. Zástupce je oprávněn na této valné hromadě činit veškeré právní 

úkony, k nimž je oprávněno město jako akcionář společnosti VaK Mladá Boleslav a.s., zejména tedy 

účastnit se valné hromady, hlasovat na ní v souladu se schváleným jednacím a hlasovacím řádem valné 

hromady společnosti, požadovat a dostat na ni vysvětlení záležitostí, týkajících se společnosti, které 

jsou předmětem jednání valné hromady, podávat návrhy a protinávrhy k projednávanému programu 

(souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

b. pana RNDr. Pavla Štiftera, místostarostu města Benátky nad Jizerou, narozeného dne xxxxxxxx, trvale 

bytem xxxxxxxx, 294 71 Benátky nad Jizerou, jako zástupce Města Benátky nad Jizerou na valnou 

hromadu společnosti VaK Mladá Boleslav a.s., se sídlem Čechova 1151, 293 22 Mladá Boleslav, která 

se bude konat dne 04.06.2015. Zástupce je oprávněn na této valné hromadě činit veškeré právní úkony, 

k nimž je oprávněno město jako akcionář společnosti VaK Mladá Boleslav a.s., zejména tedy účastnit 

se valné hromady, hlasovat na ní v souladu se schváleným jednacím a hlasovacím řádem valné hromady 

společnosti, požadovat a dostat na ni vysvětlení záležitostí, týkajících se společnosti, které jsou 

předmětem jednání valné hromady, podávat návrhy a protinávrhy k projednávanému programu 

(souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 
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8/1Z/2015   Zastupování ve Sdružení historických sídel Čech, Moravy a Slezska - Jaroslav Král 

ZM  

1. deleguje  
jako svého zástupce do Sdružení historických sídel Čech, Moravy a Slezska pana Jaroslava Krále, narozeného 

dne xxxxxxxx, aby v nich hájil zájmy města Benátky nad Jizerou (souhlasilo 18 přítomných zastupitelů, 1 se 

zdržel z důvodu střetu zájmů) 

T: 31.3.2015  Z: Marek Mařík 

 

9/1Z/2015   Zastupování v představenstvu společnosti VaK Mladá Boleslav, a.s. - Jaroslav Král 

ZM  

1. deleguje  
jako svého zástupce do představenstva společnosti VaK Mladá Boleslav a.s. pana Jaroslava Krále, narozeného 

dne xxxxxxxx, aby v nich hájil zájmy města Benátky nad Jizerou (souhlasilo 18 přítomných zastupitelů, 1 se 

zdržel z důvodu střetu zájmů) 

T: 31.3.2015  Z: Marek Mařík 

 

10/1Z/2015   Závěrečná zpráva o realizaci projektu "Terénní program Benátky nad Jizerou" za rok 2014 - Semiramis 

o.s. 

ZM  

1. bere na vědomí  
předloženou závěrečnou zprávu Občanského sdružení Semiramis o realizaci protidrogového projektu "Terénní 

program Benátky nad Jizerou" za období od 1. ledna do 31. prosince roku 2014 

2. pověřuje  
radu města zjistit rozsah působnosti realizace protidrogového projektu "Terénní program Benátky nad Jizerou" 

Občanského sdružení Semiramis v našem městě (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31.3.2015  Z: Marek Mařík 

 

11/1Z/2015   Zprávy o výsledku hospodaření za rok 2014 - Městské centrum komplexní péče, Správa sportovních 

zařízení, Mateřská škola Benátky nad Jizerou 

ZM  

1. bere na vědomí  
a. předloženou Zprávu o výsledku hospodaření Městského centra komplexní péče města Benátky nad 

Jizerou za rok 2014 s tím, že ředitelka paní Bc. Emilie Kalová navrhuje převést hospodářský výsledek 

za rok 2014 ve výši 327.035,32 Kč do Rezervního fondu 

b. předloženou Zprávu o výsledku hospodaření Správy sportovních zařízení města Benátky nad Jizerou 

za rok 2014 s tím, že ředitel pan Jan Slivka navrhuje rozdělit hospodářský výsledek za rok 2014 

následně - částku ve výši 305.566,36 Kč do Rezervního fondu a částku ve výši 30.000,- Kč do fondu 

odměn 

c. předloženou Zprávu o výsledku hospodaření Mateřské školy města Benátky nad Jizerou za rok 2014 s 

tím, že ředitelka paní Bc. Jana Pucandlová navrhuje převést hospodářský výsledek za rok 2014 následně 

- částku ve výši 33.916,05 Kč do Rezervního fondu a částku ve výši 30.000,- Kč do fondu odměn 

2. schvaluje  
Zprávy o výsledcích hospodaření výše uvedených příspěvkových organizací města za rok 2014 (souhlasilo 19 

přítomných zastupitelů) 

T: 31.3.2015  Z: Marek Mařík 

3. souhlasí  
s rozdělením hospodářských výsledků jednotlivých příspěvkových organizací města tak, jak je výše uvedeno 

(souhlasilo 19 přítomných zastupitelů) 

T: 31.3.2015  Z: Jana Košťálová 

 

12/1Z/2015   Žádost o vyjádření k exekuci majetku pana xxxxxxxx - Exekutorský úřad Mladá Boleslav 

ZM  

1. projednalo  
žádost Exekutorského úřadu v Mladé Boleslavi o vyjádření ve věci exekuce majetku pana xxxxxxxx, bytem 

xxxxxxxx, 294 71 Benátky nad Jizerou. Dle sdělení Exekutorského úřadu nemá pan xxxxxxxx po lustraci 

majetku žádný exekučně postižitelný movitý majetek, který by bylo možné použít na úhradu pohledávky města, 

aktivní peněžní účet povinného nebyl zjištěn, povinný není aktivním účastníkem stavebního spoření, povinný 

nevlastní nemovitost, povinný nepobírá důchod, není zaměstnán, povinný nemá zaevidováno motorové vozidlo, 

v rámci exekučního řízení bylo k dnešnímu dni od povinného vymoženo 39.996,- Kč. Z těchto důvodů žádá o 

vyjádření, zda město souhlasí se zastavením exekuce, nebo nadále na exekuci trvá a jakým způsobem má být 
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exekuce v tomto případě provedena. Rada města svým usnesením číslo 22/1R/2015 doporučuje Zastupitelstvu 

města nesouhlasit se zastavením exekuce 

2. nesouhlasí  
se zastavením exekuce na pana xxxxxxxx, bytem xxxxxxxx, 294 71 Benátky nad Jizerou (nesouhlasilo 19 

přítomných zastupitelů) 

T: 31.3.2015  Z: Marek Mařík 

 

13/1Z/2015   Partnerské zahraniční vztahy - město Rossdorf  

ZM  

1. vítá  
iniciativu obce Rossdorf k vytvoření oficiálních partnerských vztahů s městem Benátky nad Jizerou 

2. pověřuje  
starostu města, pana Jaroslava Krále podpisem výše uvedené Partnerské smlouvy (souhlasilo 18 přítomných 

zastupitelů, pan MUDr. Tomáš Závora se zdržel hlasování) 

T: 31.3.2015  Z: Jaroslav Král 

3. schvaluje  
vystoupení kulturního tělesa města (po dohodě se ZUŠ J.A.Bendy) při slavnostním večeru 26.09.2015 v 

Rossdorfu (souhlasilo 18 přítomných zastupitelů, pan MUDr. Tomáš Závora se zdržel hlasování) 

T: 26.9.2015  Z: Jaroslav Král 

 

10) Interpelace zastupitelů 

Mgr. Sylva Buriánová  

 Dotazuje se, zda rekonstrukce ulice U Cukrovaru bude alespoň z části financována společností Carborundum 

Electrite a.s. 

J. Král – společnost Carborundum Electrite a.s. tuto akci financovat nebude, jelikož jsme na rekonstrukci této ulice získali 

dotaci z ROPu Střední Čechy, z tohoto důvodu nemůže být tato akce financována z jiných zdrojů. 

 

Libor Čapek  

 Informuje, že dochází k opakovanému poškozování obrub a zeleně kruhového objezdu a zřejmě i při rekonstrukci 

ulice U Cukrovaru bude kruhový objezd devastován ještě více. Dotazuje se, kdo uvedené závady odstraní. 

J. Král – tento kruhový objezd není v majetku města, ale Středočeského kraje, který bude vyzván k odstranění vzniklých 

závad. 

 

Mgr. Jan Novotný 

 Dotazuje se, zda by bylo možné zvýšit počet kontejnerů na papír v ulici U Vodojemu a u bytových domů v této 

lokalitě.  

J. Král – možnost navýšení kontejnerů bude prověřeno odborem Správy majetku a rozvoje města – životní prostředí. 

 

Jana Vetešníková  

 Informuje, že Česká pošta je o víkendech uzavřena, dotazuje se, zda by bylo možné, aby byla otevřena i v sobotu 

alespoň v dopoledních hodinách. 

J. Král – ve výše uvedené věci bude vznesen dotaz na vedení státního podniku Česká pošta. 

 

11) Náměty a připomínky občanů 

Václav Benda 

 Dotazuje se, zda již byla vydána nějaká zpráva o napadení hostů v restauraci u Čapků. 

J. Král - zatím jsme žádnou oficiální zprávu od Police ČR neobdrželi. 

 Dotazuje se, na okolnosti stavby linky na výrobu porézních kotoučů ve společnosti Carborundum Electrite a.s. 

Mgr. K. Bendl – v současné době probíhá stavební řízení, dne 24.02.2015 bude zahájeno místní šetření a současně je to 

termín pro podání podnětů a připomínek od účastníků řízení. 

 

 

Bc. Jan Mička 

 Informuje, že dne 17.12.2014 byl zaslán opakovaný dotaz, proč není možná duplicita člena v komisích či 

výborech a dotazuje se, proč je tedy pan Mgr. Karel Bendl MBA, LL.M členem dvou komisí (komise místního 

hospodářství, podnikání a životního prostředí a komise pro mládež, volný čas a rodinu). 

J. Král – pan Mgr. Karel Bendl MBA, LL.M je členem dvou komisí, jelikož je v obou těchto komisích jeho přítomnost 

nezbytná. 

 Dotazuje se, jaký byl důvod projednání jeho žádosti o nahlédnutí do faktur města za investiční akce radou města. 

M. Mařík – tato žádost byla pouze na Radě města konzultována s předsedou Finančního výboru panem Mgr. Radkem 

Dostálem, který uvedl, že pan Bc. Jan Mička pověření k tomuto úkolu od Finančního výboru nedostal.  



1. veřejné zasedání Zastupitelstva města  16.02.2015                                                                  

  - 7 -  

 

Lenka Petrlíková - Mašková 

 Dotazuje se, zda je vytvořen harmonogram na zpracování Komunitního plánu. 

J. Král – tento plán se zpracovává současně se Strategickým plánem a v letošním roce bude vyhotoven. 

 Dotazuje se, proč na webových stránkách města není k dispozici projektová dokumentace (účel užívání, plány, 

rozpočet) na akci „Rekonstrukce multifunkčního centra (Hotel Venezia)“.  

M. Mařík – většina informací je podávána ve Zpravodaji Benátecka, v rozpočtu na webových stránkách města je tato 

akce uvedena a vyčíslena. Projektová dokumentace na webu města by byla pro většinu obyvatel nečitelná, v tištěné podobě 

je k dispozici na odboru Správy majetku a rozvoje města. Z průběhu akce bude zveřejňována fotodokumentace.  

 

12) Různé, závěr 

 

Jednání bylo ukončeno ve 20:00 hodin. 

Zapsala: Lucie Krátká         

 

 

   Mgr. Sylva Buriánová          Libor Čapek    

            ověřovatel                                                                                          ověřovatel   

 

 

 

        Jaroslav Král        RNDr. Pavel Štifter       

        starosta města        místostarosta města 

 

 


